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INTERPELACJA 

 

 Panie Prezydencie, wnioskujemy o przekazanie nam informacji czy Pan Prezydent 

złożył aplikację na budowę, odbudowę lub modernizację przystanków lub linii kolejowych 

w ramach rządowego programu Kolej+? Termin składania wniosków minął 26 sierpnia br. 

 Rządowy program został stworzony z myślą o rozwoju połączeń kolejowych, a m.in. 

gminy mogły starać się uzyskać dofinansowanie wynoszące nawet 85% całości kosztów 

stworzenia projektu lub inwestycji. W szczególności interesuje nas odpowiedź na pytanie czy 

Pan Prezydent wystąpił o dofinansowanie w ramach tego programu budowy/odbudowy 

przystanków Szybkiej Kolei Aglomeracyjnej, których istnienie jest niezbędne 

do funkcjonowania sprawnej kolei w mieście. 

 Chcemy zauważyć, że według miejskich dokumentów, w tym studium wykonalności 

szybkiej kolei w Krakowie oraz Strategii Rozwoju Krakowa jest to jeden z priorytetów rozwoju 

niskoemisyjnego transportu w naszej gminie. Dlatego prosimy o szczegółowe informacje 

w tym zakresie, które pozwolą nam stwierdzić, czy powyższe zadania są realizowane.   

 

 

 

Z poważaniem, 

 

 

Michał Drewnicki /-/ Włodzimierz Pietrus /-/ 
 


